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Výbor mestskej časti č. 2   STARÉ   MESTO 

Predseda VMČ:  Ing. Erik Král 

Podpredseda VMČ:   PhDr. Ján Vančo, PhD. 

Sekretárka VMČ:  Mgr. Diana Dojčanová 

 

Zápisnica 

zo schôdze výboru mestskej časti č. 2, ktorá sa konala dňa 10. 01. 2022 s týmto programom: 

 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ č. 2 Staré Mesto Ing. Erik Král, ktorý privítal poslancov a 

členov výboru a oboznámil ich s programom rokovania.  

 

Prítomní členovia VMČ súhlasili s navrhnutým programom. 

 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 11 členov z celkového počtu 13.  

 

Prítomnými členmi na zasadnutí boli menovite: 

Ing. Erik Král,  Ing. arch., et Ing. Peter Mezei, Ing. arch. Peter Rehák,  JUDr. Tomáš Stoklasa,  

MUDr. Peter Olajoš, Ing. Ivan Janček, Ing. Roman Ágh MBA, Ing. arch. Lívia Dulíková, Doc. 

PhDr. Martin Hetényi, PhD   

 

Prítomní členovia na zasadnutí formou online boli menovite:  

PhDr. Ján Vančo PhD,  Mgr. Ján Greššo 

 

Ospravedlnení:  

JUDr. Oliver Pravda LL.M, Denisa Branikovičová,   

 

 BOD 1/ 
 

Hostia: 

p. Margaréta Némová – vedúca odboru majetku MsÚ 

p. Marica Tužinská – referent odboru majetku MsÚ  

p. Milan Riegel -  MsP – zástupca veliteľa obvodu Staré mesto -    

 

p. Král – privítal zástupcu MsP p. Riegela a odovzdal mu slovo.  

 

p. Riegel  – sviatkové obdobie bolo v znamení pandemických opatrení. Bolo to v sviatočnom duchu, nebolo 

niečo prudko výrazné. Teraz je vypuklejšie, bezdomovci sa namiesto toho aby sa išli ohriať, odmietajú to. 

Zliezajú sa do verejných WC na Kúpeľnej ul., sú na železničnej stanici, oni si ľahnú na zem. Na Silvestra 

boli sťažnosti na zábavnú pyrotechniku.  

 

p. Ágh – prišlo k poškodeniu v NKS. Mala možnosť MsP zistiť kto bol za to zodpovedný. (Molochy). 

 

p. Riegel – vyšetrovateľ si vyžiada zálohu záznamu z kamerového systému a zašleme záznam ďalej. Aj 

štátna polícia tam má kamery. Ide to cez operačného pracovníka. Riešime podozrenia z trestného činu 

ohľadne rozbitia sklenených výplní.  

 

p. Kráľ – poďakoval by som Vám za účasť.  

 

 BOD 2/Pošta: 
Pošta 1 – OM – žiadosť zmenu údajov nájomcu - Hájovňa u Hoffera s. r. o 

Pošta 2 – OM – žiadosť o adekvátnu náhradu p. Grmanova 

Pošta 3 – OM – žiadosť spol. Mial o obnovu nájomnej zmluvy 

Pošta 4 – Harmonogram: Príspevky VMČ Staré mesto  do Radničných novín 

Pošta 5 – MS Správa –  monitoring kanalizácia Spojovacia 9-11, Nitra 

Pošta 6 – MS Správa – výmena kanalizácie  Spojovacia 9-11 a 13-15, Nitra 

Pošta 7 – OIVaR –  žiadosť o opravu chodníka Štúrova od Kartelu po MHD 
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 BOD 3/ Odpovede: 
Odpoveď - SMS - Hotel centrum dlažba 

Odpoveď - dane a poplatky - Hájovňa u Hoffera 

Odpoveď - OŽP - opílenie konárov 

Odpoveď - SMS - zahradzovacie zariadenie, dlažba uz. 93/2021 

Odpoveď - SMS-nadobudnutie chodníkov NR Pharm 

Odpoveď - ÚHA - Občerstvenie pod Agátmi 

Odpoveď - ŽP - výsadba zelene uz. 110/2020 

Odpoveď - OM – Oznámenie - p. Hubinský 

 

 BOD 4/Rôzne 
 

 BOD 2/Pošta: 
 

 Pošta 1 – OM – žiadosť - zmena údajov nájomcu - Hájovňa u Hoffera s. r. o 

 

p. Margaréta Némová – vedúca odboru majetku MsÚ 

p. Marica Tužinská – referent odboru majetku MsÚ  

 

p. Král – uviedol materiál.  

 

p. Mezei – chceli sme si vyjasniť vzťah k objektom. Mesto o nich vie. Tak isto tu bol rozporovaný 

ten model. Presúvame iba nájomcu a nejde tam nová zmluva? Či všetky 3 strany o tom vedia? 

Dám slovo JUDr. Stoklasovi.  

 

p. Stoklasa – žiadateľom o zmenu je nový subjekt. Nemáme stanovisko existujúceho nájomcu. 

Prišlo aj k zmenám v Obchodnom registri. Aj keby sme chceli, nemôžeme si dovoliť na tomto 

základe vstupovať do existujúcej zmluvy. Keď sme si pozreli reálnu situáciu ten nájom bol                          

za určitým účelom, značnú dobu tam stojí stavba na mestskom pozemku. Účel nájmu už je niekde 

inde. Ako mesto pristupuje k žiadostiam o zmenu nájomcu? 

 

p. Némová – pôjde to novou zmluvou. Pani Tužinská zisťovala skutočnosti z minulosti. Fy Natina 

spol. s. r. o.  útvar hlavného architekta odsúhlasil letnú terasu, VMČ 12.7.2007 vyjadril súhlas 

s prenájmom s terasou. Komisia 19.2.2007 odporučila prenájom parcely za takých podmienok                  

za akých bola uzatvorená nájomná zmluva. Postupovalo sa v zmysle predpisov. Žiadali sme 

písomný doklad zo stavebného odboru, ale je to už v archíve. Účastníkom bolo mesto a bolo to 

povolené. Spoločnosť Natina spol. s. r. o. požiadala o zmenu pôvodného nájomcu. Pôjde 

o uzatvorenie novej zmluvy, ktorú schváli MZ a spoločnosť Natina s. r. o., jej  konateľ Juraj 

Varga, a Hájovňa u Hofera je taktiež  konateľ Juraj Varga. Riešime zmenu nájomcu z pôvodného 

nájomcu z Natina s. r. o. na nového nájomcu Hájovňa u Hofera, ale konateľ je rovnaký. Pôvodná 

cena nájmu 3956 €/rok. Podľa nového cenníka to vychádza na 7500 €/rok a parkovanie 6127 

€/rok. Celková cena nájmu by podľa nového cenníka by bola 13627 €/rok. Teraz je na rozhodnutí 

poslancov, či sa im vyhovie a za akých podmienok.  

 

p. Olajoš – dostali sme na VMČ žiadosť o zmenu nájomcu. Sú to 2 právne subjekty, ale ide 

o zmenu nájomcu. Prečo prišla žiadosť o zmenu údajov, prečo neprišla žiadosť o novú zmluvu?  

 

p. Stoklasa – dnes je nájomca Natina s. r. o.? 

 

p. Némová – áno je platný.  

 

p. Stoklasa – p. Varga už nie je konateľom fy Natina s. r. o.  Ja tvrdím, že tu niekto žiada 

o prenájom a nie je ukončený zmluvný vzťah.  
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p. Némová - môžeme zabezpečiť aby Natina s. r. o. požiadala o ukončenie nájmu, aby sme mohli 

povoliť nájom novému nájomcovi.  

 

p. Mezei – pán Petrík nám zaslal odpoveď, preto ma zaujíma či to bolo povolené ako stavba?  

 

p. Ágh – tá pôvodná spoločnosť nám platí nájom?  

 

p. Némová – áno.  

 

p. Olajoš – p. Petrík tvrdí, že stavba nie je spojená so zemou. 

 

p. Dulíková – očividne je to stavba, spojená so zemou, napojená na inžinierske siete  

 

p. Némová – ak ide o dočasnú stavbu terasy, nedovolíme ju zapísať.  

 

p. Mezei – je potrebné si počkať na vyjadrenie zo stavebného odboru. V zásade nie je problém, 

aby tam bola nejaká terasa. 

 

p. Némová – ak požiadame existujúceho nájomcu, aby ukončil nájom osobitne na parkovanie 

a terasu. 

 

p. Ágh – je potrebné vyriešiť zmluvný vzťah k pozemku. Ukončiť zmluvu s terajším nájomcom 

a uzavrieť zmluvu s budúcim nájomcom či s parkovaním alebo nie.  

 

p. Stoklasa – prečo by sme to prenajímali, možno je to čierna stavba.  

 

p. Némová – zmluva z 2007 musela tak znieť. Bude sa rušiť, buď to bude v tomto rozsahu keď                    

to povie MZ, lebo nemá právny vzťah k pozemku.  

 

p. Olajoš – zmluva bola uzatvorená 2007? 

 

p. Némová – na dobu neurčitú s 3 mesačnou výpovednou lehotou.  

 

p. Olajoš – p. Varga vás uviedol do omylu, nie je možné, že je to zmena údajov, aj keď je konateľ  

ten istý. 

 

p. Vančo – súhlasím s p. Stoklasom. To čo tam stojí, chceme vedieť, či je v súlade s pôvodnou 

zmluvou.  

 

p. Némová – čakáme na vyjadrenie stavebného úradu, nech povedia v akom je to stave.  

 

p. Stoklasa – zaujalo nás to principiálne. Väčšina zmlúv je uzatvorená na dobu neurčitú. Chceli 

sme pochopiť mechanizmus, či to nemôže fungovať lepšie.  

 

p. Tužinská – napríklad ulička Baštová. Dali nám požiadavku o legalizáciu, treba tie stavby 

legalizovať. Je to začarovaný kruh. Nový nájomcovia si to budú chcieť legalizovať, neviem ako 

budeme s týmto problémom nakladať.  

 

p. Némová – každý referent robí na odbore maximum, nie je v ľudských silách aby sa kontrolovali 

nájomné zmluvy fyzicky 15 rokov dozadu. Každý referent chodí na tvaro-miestnu obhliadku. 

Mesačne máme 50 nových podaní. Nakladanie s majetkom  je náročné. Nie je to fyzicky možné 

aby sme sa vracali dozadu k nájomných zmluvám. 

  

p. Dulíková – ako platil dane, keď tam je reštaurácia, v ktorej sa jedlo? 

 

p. Némová – on platil nájom a ten je vyšší než daň.  
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p. Mezei – je potrebné zazmluvniť si na vašom odbore človeka externe. Povedzme na dohodu aby 

kontroloval nájomné zmluvy oproti cenníku. Každý rok je potrebné spraviť rešerš, nechám to                       

na vašu kreativitu. Dávam to ako nápovedu, vieme  spraviť 1x ročne audit. 

 

p. Greššo – chcem sa zastať odboru majetku. Robia si svoju prácu poctivo. Nie je to v silách 

referentov. Nie je to vina odboru majetku. To je vina ľudí, ktorí sa takto chovajú ako p. Varga. 

Vinu by som hľadal niekde inde. To, že sa na to príde nejakým spôsobom, mal by byť vytvorený 

blacklist a tým ľudom nebudeme vychádzať v ústrety.  

 

p. Dulíková –Je potrebné navýšiť kapacitu ľudí, či na odbore majetku, či na stavebnom úrade, aby 

bolo možné kontrolovať čierne stavby  

 

p. Némová – v r. 2007 nám musel predložiť doklad, že bol povolený. 

 

p. Greššo – to čo hovoríš Peťo, o tých nájmoch? Žeby sme mali revidovať zmluvy, keď sa k nám 

dostanú. Pri všetkých žiadostiach sú ceny vyššie ako cenníkové. Nemyslím, že by si zarobil sám              

na seba, ak nájdeme zmluvu, ktorá je pod cenník, tak to riešime.  

 

p. Mezei – určite nájdeme zmluvy, ktoré sú výrazne pod cenník. Sú tam pakovacie miesta 

prenajaté?  

 

p. Greššo – každý prenájom a predaj prechádza 4 inštitúciami, 4 stupňovou kontrolou, vie do toho 

vstúpiť ktokoľvek, cena sa odporúča až na 3 stupňoch.  

 

p. Némová – je to na vašom rozhodnutí.  

 

p. Král – počkáme si na vyjadrenie stavebného úradu.  

 

p. Ágh – keď nám táto žiadosť prišla nemali sme sa ňou vôbec zaoberať.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 1/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

žiadosť o zmenu údajov nájomcu - Hájovňa u Hoffera s. r. o 

ž i a d a m e   

doložiť doklady v zmysle diskusie zo stavebného úradu   

ž i a d a m e stavebný odbor MsÚ 

o informáciu o vydaných povoleniach k existujúcej stavbe a parkovisku  

 

Att.: Odbor majetku MsÚ 

 Stavebný úrad MsÚ  

 

Príloha:  1 x žiadosť 

 

 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:   

Uznesenie bolo schválené. 
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 Pošta 2 – OM – žiadosť o adekvátnu náhradu za nehnuteľnosti p. Grmanova 

 

p. Král – uviedol materiál.  

 

p. Greššo – postupujeme v zmysle zákona 66, zákon nehovorí o vecnom bremene, ktoré musí 

strpieť či je odplatné alebo bezodplatné. Máme aj také aj také judikáty. Pokiaľ by sme pristúpili 

k takémuto precedensu bola by to lavína. Poprosím aby sme postupovali v zmysle zákona.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.   2/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

žiadosť o adekvátnu náhradu za nehnuteľnosti - p. Grmanova 

VMČ č. 2 Staré Mesto  

O d p o r ú č a   

postupovať v zmysle odporúčaní odboru majetku  

 

Att.: Odbor majetku MsÚ 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:   

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 Pošta 3 – OM – žiadosť spol. Mial spol. s r. o.  o obnovu nájomnej zmluvy 

 

p. Mezei – uviedol materiál.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 3/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

žiadosť spol. Mial spol. s r. o. o obnovu nájomnej zmluvy 

VMČ č. 2 Staré Mesto  

keďže sa jedná o terasu na miestnej ceste a jej zvláštne užívanie,  

ž i a d a  

o zaslanie vyjadrenia cestného správneho orgánu-Odboru dopravy a správcu cesty-SMS. 

 

Att.:    Odbor majetku MsÚ  

 

Hlasovanie č. 3: 

Prezentácia: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 1 (p. Olajoš) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 Pošta 4 – Harmonogram: Príspevky od VMČ Staré mesto  do Radničných novín 

 

p. Mezei – uviedol materiál.  
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Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 4/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

návrh Harmonogramu: Príspevky VMČ č. 2 Staré mesto  do Radničných novín 

VMČ č. 2 Staré Mesto  

B e r i e m e  n a   v e d o m i e 

 

p. Vančo – bolo by vhodné aby každý člen výboru napísal článok, zo svojho pohľadu bude to aj 

pre striedanie členov VMČ. Navrhol by som aby poslanci začali.  

 

p. Olajoš a p. Dulíková – sa vzdávajú práva na uverejňovanie článkov v Radničných novinách.  

 

Hlasovanie č. 4: 

Prezentácia: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 1 (p. Olajoš) 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 Pošta 5 – MS Správa - monitoring kanalizácia Spojovacia 9-11, Nitra 

 

p. Mezei – uviedol materiál.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 5/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

Požiadavku o monitoring - kanalizácia Spojovacia 9-11, Nitra 

VMČ č. 2 Staré Mesto  

preposiela prednostovi MsÚ  

na vyhodnotenie a riešenie požiadavky a následné informovanie VMČ č. 2 Staré mesto  

 

Att.:     Prednosta MsÚ 

 

Príloha:        1x žiadosť 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 Pošta 6 – MS Správa - výmena kanalizácie  Spojovacia 9-11 a 13-15, Nitra 

 

 

p. Mezei – uviedol materiál.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 6/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

Požiadavku o  výmenu kanalizácie  na ul. Spojovacia 9-11 a 13-15, Nitra 
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VMČ č. 2 Staré Mesto  

preposiela prednostovi MsÚ  

na vyhodnotenie a riešenie požiadavky a následné informovanie VMČ č. 2 Staré mesto  

 

Att.:     Prednosta MsÚ 

 

Príloha:        1x žiadosť 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 Pošta 7 – OIVaR - žiadosť o opravu chodníka Štúrova od Kartelu po MHD 

 

p. Mezei – uviedol materiál. Čokoľvek takéto príde, nech to zapíšu do zoznamu. Ten zoznam                       

si vieme vyžiadať kedykoľvek. Z toho vieme vyberať pre SMS. Vieme k tomu spraviť investičnú 

kartu, je to len taká evidencia vecí, ktorú by mali viesť za VMČ 2. 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 7/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

žiadosť o opravu chodníka ul. Štúrova od Kartelu po MHD 

VMČ č. 2 Staré Mesto  

O d p o r ú č a 

a) žiada OIVaR o zaradenie do evidencie podnetov 

b) žiada o zaslanie zoznamu zaevidovaných podnetov v evidencii podnetov 

 

Att.:    OIVaR MsÚ  

 

Hlasovanie č. 7: 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 BOD 3/ Odpovede: 
Odpoveď - SMS - Hotel centrum dlažba – berie na vedomie – opätovne žiadame o opravu v potrebnom 

rozsahu je potrebné vymeniť prvky 

Odpoveď - dane a poplatky - Hájovňa u Hoffera – berie na vedomie 

Odpoveď - OŽP - opílenie konárov– berie na vedomie 

Odpoveď - SMS - zahradzovacie zariadenie, dlažba uz. 93/2021– berie na vedomie 

Odpoveď - SMS - nadobudnutie chodníkov NR Pharm – berie na vedomie 

Odpoveď - ÚHA - Občerstvenie pod Agátmi – berie na vedomie 

Odpoveď - ŽP - výsadba zelene uz. 110/2020 – berie na vedomie 

Odpoveď - OM – Oznámenie - p. Hubinský – berie na vedomie 

p. Greššo – mali by sa tam tie vjazdy vytvoriť už konečne. 

 

p. Rehák – ten prístup tam nebol nikdy, nemusí tam byť prístup autom. 

 

p. Greššo – prístup tam oni mali. Parkovisko aj so vstupnou bránou, to majú skolaudované.  



8 
 

 

p. Janček – riešili sme to na podnet obyvateľov.  

 

p. Greššo – neviem či máme byť sudcovia, neviem či je tam možný vjazd. 12 rokov pán 

Dobrovodský nikomu nevadil.  

 

p. Dulíková – je to skolaudované, tak ten vjazd je legálny?  

 

p. Greššo – kolaudačné rozhodnutie som videl. Neštudoval som ho dopodrobna. Neviem za akých 

podmienok ho kto vydal. Niekde sa musí nachádzať kópia takéhoto súhlasu.  

 

p. Dulíková – treba požiadať Dzurilovcov nech ukážu čo majú skolaudované.  

 

p. Greššo – nemajú zmluvu, lebo je to verejné priestranstvo. Akonáhle tam vstupujú autá treba                        

to inak regulovať. Pán Šabík s tým zásadný problém nemá, vysadí sa výsadba zelene.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.  8/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  
Odpoveď od Strediska mestských služieb - zahradzovacie zariadenie, dlažba uz. 93/2021 
VMČ č. 2 Staré Mesto  

Ž i a d a    

o účasť na najbližšom zasadnutí VMČ č. 2 Staré mesto  MUDr. Evu Dzurilovú, Nitra prípadne aby 

poverila svojho zástupcu za účelom objasnenia situácie ohľadne povolenia vjazdu k danej 

nehnuteľnosti na Spojovacej ul. Nitra 

 

Att.:      MUDr. Eva Dzurilová  

  Odbor majetku MsÚ 

 

Hlasovanie č. 8: 

Prezentácia: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

 

 Bod 4/Rôzne 
 

p. Rehák – Párovská ul. - asfaltový chodník je hotový o pol roka sa tadiaľ bude ťahať kábel                   

od T-komu. 

 

p. Mezei – čo sa týka Párovskej ul., riešia sa technické listy. Všeobecne ako sa to má robiť. Toto je 

niečo čo by mali vedieť pracovníci. Bude to pre nich záväzný dokument, podľa ktorého môžu ísť.  

 

p. Vančo – na MZ sme hovorili o 5000 m2 ako sa z 5000 m2 ukrajuje?  

 

p. Mezei – SMS bude predkladať na februárové  zasadnutie opätovne zoznam. Úseky vrátane 

plánov debarierizácie. Mal by s tým prísť vedúci na VMČ.  Prizvať na najbližšie VMČ.  

 

p. Král – Vzdanie sa členstva podpredsedu VMČ p. PhDr. Jána Vanča, PhD. 

za nového podpredsedu navrhujem  p. Ing. arch, et. Ing. Petra Mezeia. 
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Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.  9/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

V z d a n i e   sa  postu podpredsedu VMČ č. 2 Staré mesto  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

B e r i e   n a  v e d o m i e 

Vzdanie sa postu podpredsedu PhDr. Jána Vanča, PhD. 

V o l í  

Ing. Arch., et. Ing. Petra Mezeia za podpredsedu VMČ č. 2 Staré mesto  

 

Hlasovanie č. 9: 

Prezentácia: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa:  1 (p. Mezei)  

Uznesenie bolo schválené. 
 

p. Dulíková - v akom stave sa nachádza riešenie záhonu vedľa schodiska  na Staničnej ul. v Nitre? 
 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č. 10/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

Požiadavku o podanie informácie v akom stave sa nachádza riešenie záhonu vedľa schodiska                    

na Staničnej ul. v Nitre 

VMČ č. 2 Staré Mesto  

Ž i a d a 

O podanie informácie v akom stave sa nachádza p. Muzikom prisľúbené riešenie záhonu vedľa 

schodiska    na Staničnej ul. v Nitre na autobusovej stanici 

 

Att:  Stredisko mestských služieb 

 OŽP MsÚ 

 

Hlasovanie č. 10: 

Prezentácia: 11 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

p. Vančo – v akom stave riešenia je výmena gastro-stánkov na stanici?  
 

p. Olajoš – bolo mi vysvetlené, že Arriva odstúpila od svojho zámeru. Na ÚHA mi povedali, že ten 

priestor sa má riešiť. Má tam byť administratívno-obchodná budova, je to už 3 roky. V súvislosti 

s tým, že tam niekto chce robiť takúto výstavbu, neriešenie parkovanie.  

 

p. Mezei – môžeme osloviť vlastníka pozemku či tam niečo plánuje a v akej dohľadnej dobe. Zistím 

to  u p. Šabíka, on bol autor tej štúdie. Tam sa upravuje aj územný plán. Plánuje sa aby tam boli 

priechody pešie cez priestor,  aby to bolo priechodzie.  

 

p. Rehák – v akom štádiu je Domino?  

 

p. Dulíková – robí sa štúdia, malo by tam byť multifunkčné ihrisko, park, stromy sedenie. Malo by 

to ísť cez fondy.  
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p. Král – je potrebné vyzvať p. Rudolfa Hlavačku o ohradenie svojho pozemku pri hodinách na 

pešej zóne.  
 

p. Vančo - sa odhlásil z rokovania z dôvodu zaneprázdnenosti.  

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.  11/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

Požiadavku o podanie informácie, v akom stave sa nachádza zámer a postup architektonického 

zámeru autobusová stanica Nitra  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P o v e r u j e  

preveriť stav riešenia architektonického zámeru autobusovej stanice a podanie informácie                       

na najbližšom VMČ  

 

Att:   Ing. arch, et. Ing. Peter Mezei    

 

Hlasovanie č. 11: 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.  12/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

Požiadavku o zamedzenie vstupu na „C“ KN č. 1504/1 k. ú. Nitra 

Ž i a d a 

p. prednostu MsÚ  

aby príslušný odbor MsÚ oslovil majiteľa pozemku p. Rudolfa Hlavačku (AKTISBau s.r.o. ) 

o zamedzenie vstupu na „C“ KN č. 1504/1 k. ú. Nitra vedľa spievajúcich hodín na pešej zóne  

 

Att:  prednosta MsÚ 

 

Hlasovanie č. 12: 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

p. Olajoš – je potrebné zrozumiteľne informovanosť seniorov. Seniori nad 70 r. jazdili za 4 €.                   

Nič sa neplatilo. touto kartou. Od 1. januára máme nového prevádzkovateľa MHD, ako to je? Je 

potrebné požiadať o podanie podrobnejších informácií, napríklad na web stránku mesta - Rada 

seniorov. Pokyny musia byť jednoduché, spolu aj s konkrétnou informáciu ohľadom zľavy aby 

senior nemusel stáť v rade.  

 

p. Janček – môžem sa porozprávať s Odborom komunikácie a propagácie ohľadom kampane 

zameranej na seniorov. Sú aj iné cesty ako je dopravná karta, aj pre seniorov. Je to 

najstaromódnejší spôsob používania. Ceny sa nemenili, sú rovnaké ako predtým.  
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Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.  13/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  

Požiadavku o informovaní seniorov o jednoduchom získaní zľavovej karty MHD  

a uverejniť informácie prehľadne na webovú stránku mesta Nitra  

P o v e r u j e 

Ing.  Ivana Jančeka aby zabezpečil propagáciu v zmysle diskusie 

 

Att:  Ing. Ivan Janček 

Odbor komunikácie a propagácie MsÚ 

 

 

Hlasovanie č. 13: 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Stanovisko VMČ č. 2 Staré Mesto  

Uznesenie č.  14/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  
Odpoveď - SMS - zahradzovacie zariadenie, dlažba uz. 93/2021 

O p ä t o v n e   ž i a d a     Stredisko mestských služieb  

o doplnenie chýbajúcich chodníkov vrátane kamenných obrubníkov v uvedenom úseku a 

doplnenie pevných zábran-stĺpikov do zelene, mimo cestné teleso. Nejedná sa o dopravné 

zariadenie, ktoré by muselo byť odsúhlasované dopravným inšpektorátom. 

 

 

Att:  Stredisko mestských služieb (vaša zn. SMS-40a/2021) 

 

 

Hlasovanie č. 14: 

Prezentácia: 10 

za: 10 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Požiadavka 1/2022:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  
P o ž i a d a v k u  

o dokončenie chodníka na Stračej ulici (od Kraskovej po Záhradnú), je to asi 65 metrov. 

 

Att:  Stredisko mestských služieb  
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Požiadavka 2/2022-pož:  

VMČ č. 2 Staré Mesto  

P r e r o k o v a l  
Odpoveď od Strediska mestských služieb - Hotel centrum dlažba 
VMČ Staré mesto  

O p ä t o v n e  ž i a d a  

o opravu v potrebnom rozsahu, je potrebné vymeniť prvky 

 

 

 

Att:  Stredisko mestských služieb  
 

V Nitre, dňa: 12. 01. 2022 

 

 

 

 

 

Mgr. Diana Dojčanová, v. r.                                   Ing. Erik Král, v. r. 

   sekretár VMČ č. 2            predseda  

VMČ č. 2 -  Staré mesto  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


